
Protokoll fra møtet i Sentralstyret (SST1) 

Dato: 11.02.19 

Tid: 12:00-16:00 

Sted: Elverum 

Til stede med stemmerett: Tuva, Mari, Peder, Mailén, Hans Marius, Torje 

Til stede uten stemmerett: Arild, Torun, Erling 

Saksliste 

Saksnr Sakstittel 
SST-19/01 Konstituering 
 Orienteringssaker 

SST-19/02 Orienteringer: Status siden forrige møte 
 Vedtakssaker 

SST-19/03 Innstille i saker til PM1 2019 
SST-19/04 Introduksjon til erfaringsspalten 
 Diskusjonssaker 
SST-19/05 Erfaringsspalten 
  

Sak nr SST-19/01 

Konstituering 

Det ble gjort følgende merknader fra SST: 

Innkalling og sakspapirer burde komme til fristen, og ettersendes fortløpende.  

Forslag til vedtak/innstilling: 

01. Innkalling godkjennes 

02. Saksliste godkjennes 

03. Tidsplan godkjennes 

04. Medlemmene av møteledelsen velges som tellekorps 

05. Arild Johannessen velges som møteledere 

06. Erling Relling velges til å føre protokoll 

Resterende forslag: 

07. Hans Marius Vasaasen og Mari Karenersen velges til å signere protokollen 

08. Fravær fra møtet godkjennes for Per Andreas Frøiland, Andreas Møller, Emily 

Johansson og Lisa Marie Mandfloen.  

Forslagene ble vedtatt.  

Sak nr SST-19/02 

Orienteringer: Status siden forrige møte 

Arbeidsutvalget: 

Bård, Lisa Marie og Erling jobber med nytt design på Nettsiden. Tirsdagsmøte 29.01.19. Erling og 

Mailén jobber med OragnisasjonsUtviklings-prosjektet (OU). Mulighet til å melde seg til 

prosjektgruppen, oppnevnes på førstkommende AU-møte. OU vil ta for seg alle prinsipielle 

diskusjoner og kan føre til endringer av org struktur, maktbalanse mm. Deltatt på Ledermøte, Au 

møte 31.01.19. Gjennomført nyttårsbord og opplæringsseminar for PM.  

 



Lillehammer 

Vært i oppstartsfasen etter jul. Hatt seminar for SR, NSO var til stede. Hersketeknikker og mock-

debatt. Fått gode tilbakemeldinger, selv om tilbakemeldingene var få. 13 tilbakemeldinger. Hatt et 

SR-møte. Sliter med å være vedtaksdyktige. Oppmøte på 50 stk. fler og fler kommer, flere og flere 

diskusjoner. Mange ville ha flere innspill til hvorfor SINN ønsker å øke semesteravgiften. Hold på med 

årsrapporten. Fordelingsutvalgsmøter, møte annethvert møte med samfunn. Holder på med 

Klagemuren. Ønsker bedre samarbeid på tvers av studiestedene (best practice). 

Hamar 

Ikke til stede 

Blæstad 

Rolig etter jul, SR ønsker ikke møte i januar pga eksamensperiode. Møte i februar. Skolegenser, 

studentsamfunn skal være med. Skal putte på slagord ifm Blæstadsaken. Følger opp Blæstadsaken. 

Har hatt møte med ny dekan (Maria Willebrand). Det er nå dekan som følger opp saken, ikke rektor. 

Gjennomgang med kvalitetssikringssystemet med SR og HINN. Rapporten ble ansett som dårlig 

dekning av Blæstad var nesten ikke til stede. SR har gitt tilbakemelding til HINN v/ dekan.  

Elverum 

Styremøte i januar, referat sendt ut via mail 10.02.19. Møtet dreide seg mye rundt studentblekka 

som skal forbedres. Ikke satt av like mye penger, for det skal ikke trykkes opp like mange kopier. Stort 

fokus på rekruttering til Parlamentet.  

Har en klagesak på en foreleser, en problemstilling som kommer år etter år. Problemet er at man 

ikke har skriftlig dokumentasjon på dette. Det oppfordres til studenten å sende inn en formell 

skriftlig sak til StInn. (Solveig Holmen Berg tok kontakt med Hans Marius ifm dette) 

Rena 

Ajour med det meste, ikke avholdt noe styremøte enda. Er litt i vakuum og venter på jobb. Driver 

med suppleringsvalg til PM + valgkomiteen. Thomas har vært i fordelingsutvalgsmøter. Har vært i 

studiestedsmøter. Samarbeider med Samfunnet. Følger opp utvekslingsstudentene gjennom 

fadderordning, og internasjonalt ansvarlig i SRS følger opp. Vært i vertskommunemøter, skal 

samarbeide med Åmot, HINN, SINN og Studentsamfunn om rusproblematikken på Rena. SR møte 

planlagt til etter konte-perioden.  

Evenstad 

Gjennomført styremøte, gjennomført SR i slutten av måneden. Sliter med oppmøte. Godkjent 

budsjett. Møte med internasjonal ansvarlig om hvordan man skal fokusere på disse. Samfunnet er 

ikke i drift, ingen som vil ha verv. Skal ha møte med Kristin Gangås om hvordan man kan aktivisere 

studentene ved institusjonen.  

Vedtak: 

SST tok orienteringene til etterretning.  

  



Sak nr SST-19/03 

Innstille i saker til PM1 2019 

Forslag til vedtak/innstilling: 

01. Sentralstyret innstiller i saker til Parlamentet 

Forslag til vedtak ble vedtatt.  

Følgende innstillinger til Parlamentet ble gjort: 

Saksnr Forslag Forslag (kort gjengitt) Innstilling 

PM-19/08 01 Parlamentet godkjenner årsregnskapet for 2018 Vedtatt 
PM-52/18 01 Parlamentet vedtar endringsforslaget fra SRS Evenstad Vedtatt 
PM-19/10 02 Forslag fra Oliver Korssjøen Avvist 
 03 Forslag fra SST Vedtatt 
PM-19/06 01 PM2 avholdes Tirsdag 19.mars – Hamar fra kl 13.00 – 18.00 Avvist 
 02 PM2 avholdes Onsdag 20.mars – Blæstad fra kl 14.00 – 19.00 Avvist 
 03 PM2 avholdes Torsdag 21.mars -  Rena fra kl 13.00 til 18.00 Avvist 
 04 PM2 avholdes Onsdag 3.april – Hamar fra kl 12.00 til 17.00 Vedtatt 
 05 PM3 avholdes Onsdag 22.mai – Elverum fra kl 12.00 til 18.00 Avvist 
 06 PM3 avholdes Torsdag 23.mai – Hamar fra kl 12.00 til 18.00 Vedtatt 
 07 PM3 avholdes Tirsdag 28.mai – Hamar fra kl 13.00 til 19.00 Avvist 
PM-19/12 01 Forslag fra Bård Ræstad Vedtatt 
 02 Forslag fra Oliver Korssjøen Vedtatt 
 02 Forslag fra Oliver Korssjøen Vedtatt 
PM-19/11 02 Forslag fra Oliver Korssjøen Vedtatt 
PM-19/03 01 Parlamentet tar fremlagt budsjett til etterretning Vedtatt 
PM-19/04 01 Parlamentet tar orienteringen til etterretning Vedtatt 
PM-19/19 01 Resolusjonen vedtas Avvist 
PM-19/17 01 Resolusjon om ekstern sensor vedtas Avvist 
PM-19/18 01 Resolusjonen vedtas Avvist 
PM-19/07 01 Parlamentet vedtar årsregnskap for 2018 Vedtatt 
PM-19/05 01 Parlamentet vedtar forretningsorden Vedtatt 

 

Sak PM-19/07 Årsrapport ble ikke behandlet under møtet ettersom rapporten ikke var klar for 

behandling da. Rapporten ble behandlet per e-post i ettertid av møtet, og resultatet av e-post-

vedtaket er referert ovenfor.  

Protokolltilførsler som ble gjort 

Sak nr Protokolltilførsel 

PM-19/19 Sentralstyret mener at resolusjonen må omskrives og at den blir behandlet ved PM2.  
Formuleringen om at det skal utformes konkrete, universelle retningslinjer for omfang 
bør endres/fjernes (vektlegge at fokuset ligger på formulering av omfang). 
Videre er det ikke spesifisert hvilke konsekvenser det skal medføre å ikke være 
innenfor ordomfanget.  
Sentralstyret rekker dessverre ikke å komme med et helhetlig endringsforslag i 
forkant av dette PM1, og vi oppfordrer til at saken behandles ved neste møte. 

PM-19/17 Det nevnes her at innstillingen gikk i gjennom med to (2) for, en (1) imot, og tre (3) 
avholdende. 
Videre orienterer SST om lovverket i Norge som sier «Det skal være minst to sensorer, 
hvorav minst én ekstern, ved bedømmelse av kandidatenes selvstendige arbeid i 



høyere grad. Det skal utarbeides skriftlig sensorveiledning til alle eksamener 
(Universitets- og høyskoleloven, 2005, § 3-9). 
 

PM-19/18 Sentralstyret er enige i at det burde utformes en resolusjon om dette, men 
formuleringen og ordlyden i resolusjonen bør endres noe.  
Vi rekker dessverre ikke å komme med et helhetlig endringsforslag på resolusjonen 
innen dette parlamentsmøtet, men vi oppfordrer til at det fremsettes endringsforslag 
under møtet. 

 

Sak nr SST-19/04 

Introduksjon til erfaringsspalten 

 Forslag: 

01. Sentralstyret ønsker å innføre en fast sak ved SST-møtene som skal kalles «Erfaringsspalten». 

02. Det skal settes av nok tid til spalten ved hvert møte, slik at man kan oppnå en god diskusjon.  

03. Det skal settes av minimum 20 minutter til saken ved ordinære SST-møter. 

04. Tema for neste møte avtales ved slutten av spalten.  

05. Medlemmene av sentralstyret skal (på rundgang) forberede saksframlegg til neste møte. Det 

skal avklares under hvert møte hvem som er ansvarlig for å skrive saksframlegg og 

presentere saken ved neste møte.  

Alle forslagene ble vedtatt. 

 

Sak nr SST-19/05 

Erfaringsspalten 

Erfaringspalten ble utsatt til neste møte 

 

Møtet ble hevet kl 16:00 


